
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 
14. února 2023 

 
Přítomni: 
 
Vlastimil Černý – ředitel školy, j.h. 
 
Eva Vojtěšková – zástupce ZŠ 
Renata Svobodová – zástupce ZŠ 
Karel Žák – zástupce ZŠ 
 
Richard Vašíček – zástupce ÚMČ 
Antonín Trčálek – zástupce ÚMČ 
 
Kateřina Pavlíčková – zástupce rodičů 
 
Nepřítomni: 
 
Jakub Holas – zástupce ÚMČ 
Marika Klímová – zástupce rodičů 
Michal Churavý – zástupce rodičů 
 
 
 
 
1. Vlastimil Černý zahájil jednání ŠR v 16:10 hod. Seznámil ŠR s novými členy - p. Antonín Trčálek a p. Richard 

Vašíček; p. Jakub Holas se omlouvá. Pan Trčálek se zajímal, co je v kompetenci ŠR. V. Černý vysvětlil, že tři 
členové ŠR jsou z řad pedagogického sboru, tři z řad rodičů a tři zástupci ÚMČ. ŠR slouží jako určitý „most“ mezi 
těmito třemi subjekty. 

 
2. Podněty ze strany ÚMČ – prezentuje p. Antonín Trčálek: 
 

• Díry na fasádě - zda lze řešit přes pojišťovnu, zjistí ředitel školy Vlastmil Černý. 
 
• Nákup jednotlivých věcí v družině - odpovědnost dětí za majetek, kterého si mnohdy neváží. 

 
• Poplatek za družinu - 1800 Kč - bylo vysvětleno, na co slouží. 

 
•  Školní jídelna - bývá často jenom 1 jídlo z důvodu nedostatku zaměstnanců jídelny při ZŠ Tuháčkova. 

 
• Dveře k družině jsou hodně tuhé, nefungoval bzučák. Dveře byly měněné za hliníkové, vzhledem k orientaci 

na jižní stranu jsou namáhané a ne vždy jde s nimi snadno manipulovat.  
 

• Přístup osob na hřiště boční brankou. 
 

3. Podněty ze strany rodičů: 
 

• Kateřina Pavlíčková – stížnosti ze strany rodičů kvůli hodinám TV – v době suplovaných hodin se věnují jiným 
činnostem – např. čtení a necvičí. Zástupkyně ŘŠ vyřeší s příslušnými pedagogy. 

 
4. Zástupkyně ŘŠ Renata Svobodová: Chystá se oslava 60. výročí založení školy. Zástupci ÚMČ Antonín Trčálek a 

Richard Vašíček zkusí zjistit, zda by bylo možné v rámci radnice akci nějak podpořit. 
 
5. Nová tělocvična – p. Richard Vašíček sdělil, že na tělocvičně pracují, neslibuje žádný termín, ale toto volební období 

by mohlo dojít k zahájení stavby. 
 
6. Plavání - autobus, který škola objednává samostatně, je drahý. Zástupci ÚMČ zkusí zjistit, zda by nemohlo dojít 

ke spolupráci s jinými školami. 
 
 

Příští zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 proběhne 16. května 2023. 
 
 


